
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 466/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη συζήτηση εκτάκτου θέματος «Επί 
αιτημάτων για αποζ/ση λόγω βλαβών 
οχημάτων».  

 
       Σήμερα 9 Σεπτεμβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-9-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Ι. Κουρουζίδης Μ. Ποτουρίδης -------- 
2. Δ. Ταχματζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Δ.  Πέτκος  
4. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Λ. Τάκης  
6. Κ. Κόλβατζης Π. Πιτούλιας  
7. Ε.  Λελεκάκης Χ.  Σκουμπόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Γ. Ουρσουζίδης Β. Γιαννουλάκης Πάρεδροι 
9. Ν.  Ουσουλτζόγλου Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Σ. Γεωργιάδης Λ. Τσαβδαρίδης  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Ε. Λευκοπούλου  
12. Α. Κεσίδης Γ. Μανακούλης  
13. M. Σουμελίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
14. Α. Ταραλάς  

  15. Χ. Γεωργιάδης 
16. Θ.  Σιδηρόπουλος 
17. Ε. Σοφιανίδης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Κουκουρδής 

 



  
 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος για τη συζήτηση του παρακάτω 
θέματος που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-8-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Στον Δήμο μας έχουν κατατεθεί αιτήσεις 
 1.-Του Σερδαρίδη Γεωργίου με α.π. Γ/1612/20-3-02 

2.-Του Μάρκου Αργυρού με α.π. Γ/11827/1-4-02 
3.-Του Ιορδανόπουλου Ευάγγελου με α.π. Γ/280/22-1-02 
4.-Του Τζωρτζόπουλου Ηλία με α.π. Γ/1962/8-4-02 
5.-Του Ντιβάνογλου Νικηφόρου με α.π. Γ/4736/20-8-02 
6.-Του Μπινιόλα Σαράντη με α.π. Γ/4808/23-8-02 
7.-Του Σταύρου Σαρουσαββίδη με α.π. Γ/2462/26-4-02 
για αποζημίωση βλάβης του οχήματός τους εξαιτίας προβλημάτων  του 

οδοστρώματος (λακκούβες κλπ.) και υλικών που έχουν εγκαταλειφθεί σε έργα.  
Οι ενδιαφερόμενοι με τις αιτήσεις τους που επισυνάπτονται απαιτούν τα 

κάτωθι ποσά: 
Α/Α ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΗΛΕΦΩΝΟ ΠΟΣΟ 
1. ΣΕΡΔΑΡΙΔΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΜΟΥΜΟΓΛΟΥ 4 

59100 ΒΕΡΟΙΑ 
0331029145 140,87€ 

2. ΙΟΡΔΑΝΟΠΟΥΛΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΟΥΣ 12 
59100 ΜΑΚΡΟΧΩΡΙ 

0331074360 1.085,60€ 

3. ΜΑΡΚΟΥ ΑΡΓΥΡΟΥ ΟΥΛΩΦ 
ΠΑΛΜΕ 1 15771 
ΖΩΓΡΑΦΟΥ 
ΑΤΤΙΚΗΣ 

0977809210 110,00€ 

4. ΤΖΩΡΤΖΟΠΟΥΛΟΣ ΗΛΙΑΣ 16ΗΣ 
ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 
12 59100 
ΒΕΡΟΙΑ 

0331021138 323,00€ 

5.- ΝΤΙΒΑΝΟΓΛΟΥ ΝΙΚΗΦΟΡΟΣ Μ.ΜΠΟΤΣΑΡΗ 
62 59100 
ΒΕΡΟΙΑ 

0331064767 98,00€ 

6.- ΜΠΙΝΙΟΛΑΣ ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ 
8 59100 
ΒΕΡΟΙΑ 

0331063427 410,27€ 

7.- ΣΑΡΟΥΣΑΒΒΙΔΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ ΒΕΡΟΗΣ 24 
59100 ΒΕΡΟΙΑ 

0972624753 410,82€ 

   ΣΥΝΟΛΟ 2.578,56€ 
 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Αφορά 7  συμπολίτες μας οι οποίοι με την κακοκαιρία, τις 
χιονοπτώσεις, και τις βλάβες που προκλήθηκαν στο οδικό δίκτυο, έπαθαν ζημιές στα 
αυτοκίνητά τους, πέφτοντας σε λακκούβες που  είχαν δημιουργηθεί στους δρόμους. 
Για τα περιστατικά αυτά οι συμπολίτες υπέβαλλαν αίτηση, μαζί με τα τιμολόγια των 
ζημιών, οι οποίες αποκαταστάθηκαν και ελέγχθηκαν από την Τεχνική Υπηρεσία. 
Υπάρχει εισηγητικό σημείωμα από τον κ. Λελεκάκη προς το Δ.Σ., ότι η συνολική 
δαπάνη που πρέπει να καλύψουμε είναι 2.578,56 €. 
 Εισηγούμαι να καλύψουμε αυτήν τη δαπάνη. Έχω συνεννοηθεί και με τον 
νομικό σύμβουλο, ο οποίος είπε να τις πληρώσουμε, για να μην χρειαστεί να πάμε 
στα δικαστήρια και επιβαρυνθούμε με ενδεχόμενα δικαστικές δαπάνες. 



 Κατόπιν αυτών το θέμα μπαίνει με 2 σκέλη: 
 α)Να εγκρίνουμε την καταβολή αυτών των αποζημιώσεων και  
 β)Να τροπ/σουμε έναν  Κ.Α.  τον προϋπολογισμό του Δήμου, παίρνοντας  από 
το  αποθεματικό» αυτό το ποσό και δημιουργώντας έναν Κ.Α. με τίτλο 
«Αποζημιώσεις συνδημοτών  μας από ζημίες που προκλήθηκαν λόγω των βλαβών 
του οδικού δικτύου». 
 Σοφιανίδης :Στο φάκελο υπάρχει έγγραφη γνωμοδότηση των νομικών 
συμβούλων; Επειδή ανοίγουν από εδώ και πέρα οι πόρτες για αποζημιώσεις από 
συμπολίτες, καλό θα ήταν να υπάρχει και έγγραφη γνωμοδότηση. 
 Δήμαρχος :Όχι δεν υπάρχει. Επειδή έχουν πολύ καιρό, από την αρχή του 
χρόνου, ώσπου να τα ελέγξει η υπηρεσία, γι΄αυτό είπα να έρθει έκτακτο θέμα για να 
μην καθυστερούμε. 
 Ακριβόπουλος :Προτείνω να μη συζητηθεί εκτάκτως το θέμα. Να το δούμε ως 
τακτικό σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Δεν δείξατε κ. Δήμαρχε την ίδια ευαισθησία σε όλες τις 
περιπτώσεις. Αναφέρομαι στην περίπτωση της συζύγου του υπαλλήλου στο γραφείο 
τελετών. Γιατί δεν δείξατε εκεί ευαισθησία και τώρα την δείχνετε; 
 Δήμαρχος :Δεν γνωρίζω για ποια περίπτωση αναφέρεστε. 
 Λελεκάκης:Οι δημότες αυτοί έκαναν αίτηση στο Δήμο και είχαν σκοπό να 
κάνουν αγωγή. Συνεννοήθηκα με το νομικό σύμβουλο, ο οποίος μου είπε ότι θα χαθεί 
η αγωγή, γιατί είχαν χαρτιά από την τροχαία για τις ζημίες που υπέστησαν από την 
χιονόπτωση. Και από τη στιγμή που ο νομικός σύμβουλος λέει ότι δεν υπάρχει λόγος 
να πάμε στα δικαστήρια γιατί θα χάσουμε, κάναμε αυτό το εισηγητικό για να 
πληρωθούν αυτοί οι συμπολίτες μας. Δεν κάναμε διακρίσεις. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί το θέμα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, 
Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να μην συζητηθεί; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. 
Κουκουρδής. 

Πρόεδρος: Μετά το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας διαπιστώνεται ότι η 
απόφαση δεν έλαβε την απαιτούμενη πλειοψηφία που απαιτείται, σύμφωνα με τον 
Δ.Κ.Κ. και άρα δεν μπορεί να συζητηθεί το θέμα ως έκτακτο. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τις απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 
 Εγκρίνει τη συζήτηση του παραπάνω θέματος που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη. 

Μετά από το αποτέλεσμα της διενεργηθείσας ψηφοφορίας διαπιστώθηκε ότι η 
πρόταση για συζήτηση του παραπάνω θέματος δεν έλαβε την απαιτούμενη 
πλειοψηφία που απαιτείται, σύμφωνα με τον Δ.Κ.Κ. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    466/ 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ε.  Σοφιανίδης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 

 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-10-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΚΥΡΙΑΖΗΣ ΚΟΛΒΑΤΖΗΣ 
  
 


